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Acta de la reunió de l’Assemblea General Ordinària de la Federació 
Catalana d’Handbol (FCH) 2024 
 
Data:   18 de maig de 2024 
Horari:  8.30 hores en 1a convocatòria i 9:00 hores en 2a convocatòria 
Lloc:   Auditori del Molí dels Frares (Plaça del Molí, 1 de Sant Vicenç dels 

Horts (Baix Llobregat) 
 
 
 
Hi assisteixen els següents assembleistes amb els següents vots:  
 
CLUB     ASSEMBLEISTA      
H Adrianenc    Tomàs Fernàndez Fernàndez    
CH Amposta    Enrique Paga Bartomeu 
CH Barberà    Francisco González Escalante    
FC Barcelona   Jordi Rosell Pou 
CH Bordils    Joaquim Pou Costa 
CH Canovelles   Saray Alpiste Quesada 
H Cardedeu    David Colomer Herrero    
CH Cerdanyola   Eva Escriche Díaz     
H Cooperativa Sant Boi  Albert Ruart Romero 
CHR Cornellà   Servando Jiménez Ibáñez 
CH Gavà     Josep Serra Ruaix    
OAR Gràcia Sabadell  Salvador Gomis Fernández 
BM Granollers   Alfred Serra Parera     
H La Roca    F. Xavier Arumí Pujadas   
CH Martorell     Jordi Florenza Virgili    
CE Molins de Rei 2015  David Martínez Llera    
BM Pau Casals   Encarnación Moreno Jara    
CH Ribes    Núria González Pardo    
CH Sant Andreu de Palomar Pedro Checa García 
H Sant Cugat   José Manuel Alvarez Moroso    
CH Sant Esteve Palautordera Jordi Rosell Pou 
H Sant Joan Despí   Fco. Javier Tejado Mateos 
CH Sant Llorenç-St. Feliu  Mireia Ramos Rodón  
H Sant Quirze   Alberto Barrera Blas 
UE Sarrià    David Perales Massana   
CH Terrassa    Enric Romà Sancho 
CE Tortosa    Francisco Javier Andreu Vidal 
H Vilamajor    Noelia Morera Reyes 
CH Vilanova i la Geltrú  Juan Ginés Cuenca Rodríguez   
Antonio Alférez Beltran Representant estament tècnic i tècniques 
Jaume Fort Mauri   President  FCH     
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També assisteixen amb veu però sense dret a vot: 
 
Lydia Pena Paris   Vicepresidenta 1a FCH 
Mª Mar Latorre Rodríguez  Vicepresidenta 2a FCH 
Gabriel Teodoro Lara  Secretari FCH 
Juan José Federico Martínez Tresorer 
Núria Fàbregas Bujon Directiva FCH i Delegada de la FCH Cat. 

Central 
Manela Blázquez Boya Directiva FCH i Delegada de la FCH a Girona 
José Gabriel Simon Carreño Directiu FCH i Delegat Tarragona i Terres de 

l’Ebre 
Blai Ivars Bosch   UE Sarrià 
Toni Tiers Moreno   CE Molins de Rei 2015 
David Martín García   CH Barberà 
Jesús Casaled Gómez  H la Roca 
David Acuña Torras   OAR Gràcia Sabadell  
Sergio López Vicioso  CH Sant Llorenç 
Jordi Salip Agustí   CH Vilamajor 
Sergi Melús Rodríguez  Treballador FCH 
Octavi Fabregat de Pablo             Treballador FCH 
Kevin Sánchez Díaz  Treballador FCH 
Lina Ballesteros Franco               Treballadora FCH 
Núria Guàrdia i Brito  Treballadora FCH 
 
 
ORDRE DEL DIA 
 
1. Informe del President de la FCH   
2. Elecció entre els membres de l’Assemblea de dos interventors per aprovar, 

per delegació, l’acta juntament amb el President i el Secretari de la FCH.   
3. Informe d’auditoria de l’Exercici Econòmic 2023.   
4. Examen i aprovació si s’escau dels comptes auditats del 2023.   
5. Examen i aprovació, si s’escau, de la Liquidació de l’Exercici Econòmic 2023, 

i aplicació del resultat.   
6. Nomenament dels auditors dels comptes anuals de l’exercici 2024.   
7. Examen i aprovació, si s’escau de l’informe d’activitats del 2023.   
8. Examen i aprovació, si s’escau, de les Propostes presentades pels 

Assembleistes i per la Junta Directiva de la FCH.   
9. Examen i aprovació, si s’escau del Pressupost per a l’Exercici 

Econòmic 2024.   
10. Examen i aprovació, si s‘escau, del Calendari Esportiu 2024-2025.   
11. Examen i aprovació, si s’escau, del Pla d’Actuació de 2024-2025.   
13. Torn obert de paraules.   
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Desenvolupament de la reunió 
 
A les 9:01 hores el President de la Federació Catalana d’Handbol (FCH), Sr. 
Jaume Fort  dona la benvinguda a tots els assistents agraint la seva presència a 
l’assemblea i pregunta si hi ha alguna objecció per que entrin persones 
acompanyants i les que tenen la delegació de vot, no havent cap objecció al 
respecte. 
 
 
1.- INFORME DEL PRESIDENT DE LA FCH 
 
El Sr. Fort explica que ens trobem en un altre període molt intens, per la seva 
part han pogut complir moltes de les coses que tenien al full de ruta.  En aquest 
sentit destaca les coses més importants:  A la Supercopa últimament estan 
treballant amb un pack de la Supercopa i la Festa de l’Handbol en un termini de 
2 anys.  Els darrers dos anys han treballat a Martorell, on han estat molt a gust i 
els propers 2 anys han tancat un conveni amb Esplugues de Llobregat.  La seva 
intenció és seguir treballant en la qualitat d’aquests esdeveniments i quan els 
espectadors vegin una Supercopa per la televisió vulguin formar part d’això, 
d’aquests moments tan especials.  
 
A nivell institucional estan intentant estar a tots els fòrums, reunions i trobades 
on poder treballar, aportar o aconseguir recursos per tenir més recursos pels 
clubs. Han estat molt actius, no només a la SGE, sinó també a la Diputació i la 
UFEC, així com d’altres institucions a nivell local i estatal.  Hi ha una subvenció 
femenina que ha pogut sortir endavant perquè han estat molt insistents i 
proactius. En relació a la RFEBM, segueixen amb una relació cordial i propera 
que  va fer possible una reunió de clubs estatals amb la presència del president 
de la RFEBM. Fruit d’aquesta trobada va desembocar en unes consideracions 
que creu que són positives pels club catalans. Expressa que sempre estan 
predisposats a escoltar i intentar trobar les millors solucions possibles als 
problemes dels clubs.  Solucions sempre que puguin afavorir a tothom.   
 
En la part econòmica, la federació sempre ha donat facilitats als clubs, intentat 
fer plans de pagaments paral·lels i ajudar-los.  La federació sempre intenta reduir 
i alleugerir la càrrega dels clubs.  
Intenten treballar amb dades i indicadors per veure on han de posar el focus. 
Una de les coses que han detectat i els preocupa molt, és l’increment de lesions 
greus en jugadors i jugadores de base. Aquesta és una de les coses on hi volen 
posar accent i mirar entre tots com es pot trencar aquesta dinàmica.  D’altre 
banda tothom és conscients dels problemes que hi ha amb la mútua, som l’esport 
que més incidències té, s’ha de revisar i veure què es pot fer per intentar reduir 
les lesions.   
 
En l’apartat d’esdeveniments destaca el CESA que es va fer al gener, on a part 
d’un èxit esportiu va ser un èxit d’organització.  Va quedar palès l’èxit dels clubs 
i del seu treball.  Es van aconseguir 5 medalles, 4 ors i un bronze, i una altra 
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selecció va quedar en quarta posició.  Felicita als clubs i a  la junta directiva 
perquè és el seu èxit, i encoratja a tothom a que s’acosti a Blanes al proper 
CESA, i es quedaran impressionats/des del que és, en primer lloc notaran que 
estan formant part d’una cosa molt gran, qui diu Blanes diu qualsevol altra seu, 
però a Blanes hi ha una gran concentració de pistes. Aquest any es va poder 
realitzar la jornada de SSCC. En una jornada es van concentrar totes les 
seleccions catalanes i va ser una jornada impressionant.  Repeteixen al 2025 a 
Catalunya, amb la intenció de seguir millorant i pujar el llistó, no només a nivell 
esportiu sinó també organitzatiu, per intentar que l’handbol català tingui la 
visibilitat que es mereix.   
 
Comenta que intenten agafar dades, indicadors per veure on s’han de posar 
esforços, i una altra llum vermella és la violència en general, tant pel que fa a les 
grades, com als diferents estaments. Aquest també és un dels punts on hi 
posaran el focus.  No pot ser que en algun partit des del primer minut algun oficial 
o el públic estigui protestant a l’àrbitre.  Hi ha comportaments que són 
inacceptables, i requereixen acció.  Des de la Junta directiva els preocupa molt i 
s’hi posaran molt seriosament.  En aquet sentit llegeix 2 escrits de clubs que li 
han arribat.   
 
El primer és d’un àrbitre que escriu el següent: 
 
“Bon dia companys,  el motiu d’aquest correu és comunicar-vos la meva renúncia 
a seguir xiulant partits fins a finals de temporada.  El motiu és que no estic gaudint 
arbitrant, més aviat ho estic patint. 
El motiu?  Doncs la creixent “futbolització” del nostre esport.  Porto més de 20 
anys xiulant, i mai m’havia passat el d’aquesta temporada.  Fins a 2 vegades he 
sortit dels pavellons (.... i ahir a ....) havent d’aguantar insults de part del públic, 
total perquè el seu equip ha perdut.  I honestament, fent 2 bons arbitratges. 
També el comportament de jugadors/jugadores i oficials ha empitjorat molt.  A 
part d’un desconeixement absolut del reglament per part de la gran majoria, cosa 
que provoca que es pensin que estàs xiulant en contra, quan intentes fer 
pedagogia i explicar, la reacció moltes vegades és de despreci i que no en tens 
ni idea. 
Ahir, sense anar més lluny, en 2 partits ajustats, em demanaven una vermella 
per una acció normal de joc “perquè estava dins dels últims 2 minuts”, “no pots 
excloure 2 minuts 2 vegades a la mateixa jugadora” en una acció de protesta 
després d’exclusió abans de reanudar el joc o bé un entrenador que vol fer un 
canvi defensiu amb temps esgotat per fer barrera en un cop franc.  Tampoc 
l’entrenador del .... ahir em va saludar perquè no vaig deixar jugar al seu millor 
jugador els últims segons perquè tenia una ferida al braç que sagnava bastant. 
Tot això provoca un enfado del públic futbolero que crispa als jugadors i fa que 
la situació generada no em vingui de gust aguantar-la, perquè no en tinc cap 
necessitat després de 20 anys de carrera arbitral. 
Ara haig de valorar si ho trobo a faltar, però de moment, us agrairia que no em 
designéssiu cap partit fins la propera temporada, quan ja hauré decidit què vull 
fer de manera definitiva. 
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Moltes gràcies com sempre, quedo a la vostra disposició.” 
 
L’altre escrit és el següent: 
 
“Sé que un cop vegeu-ho aquest mail el llençareu a la paperera, però vull fer 
constar la meva indignació pel comportament dels entrenadors i ajudants en el 
partit de Primera Catalana Infantil Masculina-Segona Fase A-Serie A-1, que 
aquest matí han jugat al Pavelló ......... el .........i el ......... amb una constant 
protesta contra la majoria de decisions de l’àrbitra, la meva neta ...... 
La meva neta fa anys que veu handbol, amb mi a vingut molt al Palau Blaugrana 
i allà amb 10/11 anys es va aficionar a l’handbol, ha jugat al ........., al  ......... i ara 
ho fa al ......, ha vingut amb la meva esposa i amb mi a Colonia a veure la final 
four i es pot equivocar, però crec que avui que era el seu sisè partit, he anat a 
tots els que ha "pitat", ha estat molt bé, però tots aquest "senyors" que es deuen 
pensar que son  Talant Dujshebaev, Valero Ribera o Carlos Ortega i que els 
seus equips estan jugant la EHF Champions League, li han faltat al respecte 
contínuament en aras a buscar "menjar-li l’orella", cosa que ella no s'ha deixat, 
motiu pel que personalment l’he felicitat, tot i sortir plorant del pavelló. 
Atentament.  ................ 
PD Ah!! Al acabar el partit a uns 100 metres fora del pavelló un dels entrenadors 
del ..... ha vingut a disculpar-se per la seva actitud, no l´hi he deixat ni acostar-
se, perquè aquest senyor només volia "netejar" la seva consciencia, això sí, 
després d’haver guanyat.” 
 
Explica que quan va als pavellons, i es mou bastant, sempre sent queixes, 
d’algun directiu o aficionat, i pensa en l’esforç que estan fent ingent en el 
seguiment dels i de les àrbitres i la formació que s’està fent i seguiran fent.   
 
Informa que segueixen creixent en la formació d’àrbitres,  a les dues últimes 
temporades hi ha hagut més de 85 nous candidats, nois i noies joves. Estan fent 
l’esforç de captació i anima a que cada club faci l’esforç per promoure que 
jugadors i jugadores facin d’àrbitres, els àrbitres han de ser fills i filles nostres, 
jugadors i jugadores nostres, aficionats a l’handbol i són persones que mereixen 
el nostre respecte.  
 
 
2.- ELECCIÓ ENTRE ELS MEMBRES DE L’ASSEMBLEA DE DOS 
INTERVENTORS PER APROVAR, PER DELEGACIÓ, L’ACTA JUNTAMENT 
AMB EL PRESIDENT I EL SECRETARI DE LA FCH 
 
El Sr. Fort informa que aquets moments som 28 clubs i 76 vots.  
 
Tal com indiquen els estatuts en l’article 38, per tal de poder aprovar l’acta de 
l’assemblea, calen dos interventors  que hauran de signar l’acta juntament amb 
el president i el secretari, per enviar-la posteriorment als clubs, presentant-se els 
següents interventors: 
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 -  Jordi Florenza Virgili (CH Martorell) 
 -  Albert Barrera Blas (CH Sant Quirze) 
 
 
3.-  INFORME D’AUDITORIA DE L’EXERCICI ECONÒMIC 2023 (Punt 1 Annex 
1)  
 
Pren la paraula el Sr. Juan José Federico Martínez (Tresorer FCH) i explica que 
en relació a l’informe d’auditoria tothom té la informació dels auditors els quals 
manifesten que els comptes continuen reflectint una imatge fidel. 
Els comptes anuals s’han fet segons les normes vigents i pregunta si hi ha algun 
dubte, no havent cap intervenció 
 
 
4.-  EXAMEN I APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DELS COMPTES AUDITATS DEL 
2023 (Punt 2 Annex 1) 
 
El Sr. Federico comenta que aquest any 2023 han tancat amb un benefici de 
50.059,85€ i continuen amb el compromís del conveni concursal.  Respecte el 
conveni del concurs, que acaba aquest any 2024, informa que ja s’ha fet l’últim 
pagament i liquidat l’import que quedava pendent per demanar al jutjat que 
aixequi el requeriment.  Teniu tota la documentació al vostre abast. 
 
Aquest any han aconseguit incrementar ingressos per patrocini, augmentar  
l’apartat de subvencions.  Recorda que el Consell Català de l’Esport (CCE) 
liquida el 80% de l’import total de les subvencions.  Han hagut de fer una provisió 
de pèrdues de 26.000€ que correspon a una part de subvenció de l’any 2020 que 
el CCE no els ha liquidat, però tot hi això han seguit mantenint els resultats.  Pel 
que fa a les despeses diàries s’han mantingut estables.  La principal gran 
despesa, com sempre, és la de la mútua, que és la més important pel 
funcionament de la federació i continua creixent.  Segueixen tenint un coixí per 
anar fer front a les despeses de la federació. 
 
No havent cap intervenció més es procedeix a la votació: 
 
Vots en contra: 0 
Abstencions:  0 
Vots a favor:            76  
 
S’aproven per unanimitat els comptes auditats del 2023. 
 
 
5.-  EXAMEN I APROVACIÓ, SI S’ESCAU DE LA LIQUIDACIÓ DE L’EXERCICI 
ECONÒMIC 2023 I APLICACIÓ DEL RESULTAT  (Punt 3 Annex 1) 
 
El Sr. Federico explica que han aconseguit millorar el tancament del pressupost, 
on s’havien marcat arribar a un resultat positiu de 16.000€ i han aconseguit 
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tancar-lo amb un benefici de 50.000€.   Com cada any proposen que el resultat 
obtingut, s’apliqui a fons social. 
 
No havent cap intervenció més es procedeix a la votació: 
 
Vots en contra:  0  
Abstencions:      0  
Vots a favor:          76 
 
S’aprova per unanimitat la liquidació de l’exercici econòmic 2023                                                                                                                                                                                                                                                                                                          
i aplicació del resultat. 
 
 
6.-  NOMENAMENT DELS AUDITORS DELS COMPTES ANUALS DE 
L’EXERCICI 2024 
 
El Sr. Federico  proposa seguir amb l’empresa Proaudit que són els auditors que  
han estat fent l’auditoria els últims anys, no presentant-se cap objecció.  
 
Vots en contra:  0 
Abstencions.     3 
Vots a favor:    73 
 
 
Es nomena com auditor per l’any 2023 a  l’empresa Proaudit, S.L. 
 
7.-  EXAMEN I APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE L’INFORME D’ACTIVITATS 
DEL 2023 (Punt 4 Annex 1) (Annex 2) 
 
El Sr. Fort ajudat per una projecció (annex 2) explica que segueixen  creixent en 
llicències, és un creixement moderat però sostingut en el temps, és una 
satisfacció perquè és una de les línies estratègiques de la federació, entre tots/es 
pujar el número de llicències.  Han pujat en tots els estaments, excepte en 
anotadors i cronometradors que s’ha mantingut estable. S’ha passat de 15.771 
a 16.072 llicències i es segueix amb un creixement constant. 
 
A l’àrea de competicions s’ha passat del 66% al 65% d’equips masculins i en el 
de femenins s’ha incrementat del 34% al 35%.  S’ha baixat en el número total de 
clubs, hi ha hagut 6 baixes i 2 altes, i s’ha passat de 102 a 98 clubs. 
 
En relació a l’estructura de les competicions està especificat per categories, s’ha 
pujat un 10% en el nombre d’equips femenins respecte la temporada anterior, i 
un 5% d’increment als equips masculins.  Comenta que van en bona línia però 
no es conformem.   
 
Pel que fa al programa d’alt rendiment hi ha el desglossament  de cada 
temporada i aquí hi ha hagut un lleuger descens respecte  la temporada anterior.  
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Al programa CATH es veu la distribució que aporten els clubs i com quedaria per 
edats.   
 
A les seleccions catalanes s’ha augmentat en un 22% el nombre d’activitats i en 
un 29% la presència de clubs en seleccions femenines. 
 
En relació al palmarès del CESA del 2023 on van obtenir 5 medalles, 1 or, 1 plata 
i 3 bronzes, aquesta temporada han estat 4 ors i 1 bronze.  La Federació 
Catalana és una federació de referència i felicita de nou als clubs perquè és 
gràcies a ells aquest èxit. 
 
Pel que fa a nivell organitzatiu es van fer 303 partits, i van participar 103 equips 
amb  2067 participants, i la gent que mou són aproximadament 10.000 persones. 
El President anima a tothom a visitar el CESA per veure el gran vaixell que estan 
duent a 6 seus i 15 pistes.  
 
En relació a la comunicació del CESA, es van fer tots els partits en streaming, 
van tenir molta activitat,  van ser molt proactius a les xarxes i van estar presents 
als principals medis de comunicació. 
 
A les seleccions catalanes de platja tenim la distribució per clubs tant en 
categories masculines com femenines, i degut al canvi de data, només es van 
portar 4 seleccions al CESA. 
   
En relació a les seleccions territorials, les activitats han crescut tant a les 
masculines com les femenines, i la intenció és seguir fent activitat en altres 
formats.  Pel que fa a la formació, han incrementat el nombre d’alumnes en un 
16%. 
 
En l’apartat de promoció  explica que segueixen amb l’Escola fa esport a la ciutat 
que es fa a Barcelona on participen 19 centres i hi han passat 682 infants per a 
aquesta activitat. Sempre intenten estar visibles i proporcionar de manera 
proactiva informació als infants que estan interesants en fer handbol.  Handbol 
al carrer, i la Fira de l’esport que és una activitat de la UFEC, i a la que aquest 
any no hi ha pogut participar perquè es fa avui mateix, però s’intenta ser-hi 
sempre. 
 
A la Setmana Catalana de l’Esport en la que es va participar amb seleccions 
catalanes juvenils, i activitats de les SSCC, una preparació continuada en el 
temps de cara el CESA i intentant buscar les dates que siguin més adequades 
pels clubs.  Van fer una activitat el 7 i 8 de desembre que va ser el PRE-CESA i 
que valoren molt positivament i intentaran seguir en aquesta línia. 
 
Pel que fa a activitat de promoció d’handbol femení, es va celebrar el 4 nacions,  
una activitat que es va acompanyar d’accions promocionals per nens i nenes per 
intentar donar a conèixer les seleccions catalanes a la gent i donar visibilitat, 
donant un resultat molt bo, sent campiones d’aquesta edició. 
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Pel que fa a l’àrea de formació del Comitè Català d’Àrbitres han pujat la mitja 
d’assistència als cursos però han baixat el nombre total d’activitats formatives. 
La directriu que han de seguir és donar eines als àrbitres perquè millorin.   
Puntualment s’ha fet formació de petit format. Hi ha 16 parelles que han participat 
al campionat universitari, 6 parelles designades al CESA de Blanes, 1 parella ha 
format part del programa EHF Young Referees, i s’han fet observacions i 
seguiment presencial i per vídeo d’algunes parelles i designacions de novells. 
 
És  a dir, s’intenta fer el possible perquè els àrbitres agafin un bagatge important, 
intentar fer seguiment de les noies i els nois que s’inicien a l’arbitratge. 
 
A l’àrea de patrocinis, es segueix amb els mateixos patrocinadors i es plantegen 
de cara al futur treballar en aquesta línia, perquè serà l’única manera de trobar 
recursos per fer més activitats i imatge. 
 
En relació a les xarxes socials destaca que la favorita és Instagram, la federació 
està sempre atenta als mitjans amb més impacte.  Han baixat les visites a la web 
i creuen que han d’anar dotant de contingut i nova imatge el web per augmentar 
les visites.   
 
A la Xarxa de televisions locals han baixant les retransmissions. Tenien una 
finestra que era diumenges a la tarda, que s’ha anat reduint a esdeveniments 
puntuals, sobre tot a fases de categories inferiors. La xarxa va dir que no havia 
trobat la resposta que esperava i disponibilitat els diumenges a la tarda, per part 
dels clubs.  Segueixen tenint una relació cordial i es van fent acords puntuals 
també per fer retransmissions de partits d’equips de la base. 
 
En relació a l’organització d’esdeveniments de la FCH es fa esment de la 
Supercopa de Catalunya, l’última edició de la qual es va fer a Martorell. El senyor 
Fort reitera el suport i col·laboració de la ciutat, i informa que arrel d’aquesta 
col·laboració s’ha signat un conveni amb l’Ajuntament de Martorell per treballar 
amb ensenyament 360. 
 
Pel que fa a les publicacions de la Supercopa, a part d’esport 3, tenen cobertura 
als principals mitjans.  A més destaca la Copa de les Nacions que es va fer a 
Sant Cugat del Vallès, i que també es va retransmetre íntegrament per esport 3. 
Agraeix al club i a la ciutat per la seva col·laboració on més de 600 espectadors 
van gaudir en directe d’aquesta copa i de l’esdeveniment. 
 
Pel el que fa a la Festa de l’Handbol de la temporada passada, van comptar amb 
248 assistents i 186 premiats. 
 
En relació al Pla d’igualtat segueixen en la línia de treball, assolint les mesures 
que es van marcar.  Faran una valoració dels plans de futur, i volen que l’augment 
no sigui només de número de llicències sinó també un augment de dones en 
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llocs de decisió i de tots els estaments de l’handbol. Indica que excepte un 9% 
dels clubs estan tots adherits. 
 

El Sr. Fort informa que en aquests moments hi ha 29 clubs i 79 vots i no havent 
cap intervenció es procedeix a la votació.  
 
Vots en contra: 0 
Abstencions:  0 
Vots a favor:          79 
 
S’aprova per unanimitat l’informe d’activitats del 2023. 
 
 
8.-  EXAMEN I APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE LES PROPOSTES 
PRESENTADES PELS ASSEMBLEISTES I PER LA JUNTA DIRECTIVA DE 
LA FCH (Punt 5 Annex 1) 
 
 
PROPOSTA 8.1  MODIFICACIÓ / ADEQUACIÓ REGLAMENT DE RÈGIM 
DISCIPLINARI 
Pren la paraula la Sra. Manela Blázquez i explica que una de les acciones 
contemplades en el Pla d’Igualtat era adaptar la normativa de la federació amb 
llenguatge inclusiu i mica en mica anar adaptant-la.  El que han fet amb el 
Reglament de Règim Disciplinari és adaptar-lo amb el llenguatge inclusiu i en 
compliment de les directrius del mandat de la junta directiva,  i molt especialment 
del president, han modificat aquest reglament incloent no únicament accions o 
actituds que no estaven contemplades o que havien quedat una mica 
desfasades, sinó que les han ampliat  i afegit altres supòsits, endurint les 
sancions, sobretot les que tenen a veure amb accions violentes, en sentit verbal 
i de fet.  També s’han descartat les sancions econòmiques pels clubs en cas 
d’infracció de jugadors. Abans, quan un jugador complia una sanció esportiva, la 
mateixa anava acompanyada d’una sanció econòmica pel club, ara s’ha suprimit 
aquesta sanció econòmica.  
 
Una altra cosa que s’ha inclòs, és que en determinades ocasions s’han trobat 
que s’ha sancionat a algú per un mes, i en aquella competició potser jugava 
només un partit.   Per no tenir un greuge comparatiu en quant a partits 
sancionats, ara a la temporalitat mensual s’hi han afegit els partits, per poder ser 
més justos. A grans trets aquestes són les modificacions que hem inclòs al 
Reglament de Règim Disciplinari.   
 
Explica que l’ampliació de supòsits i casuístiques farà que els òrgans 
jurisdiccionals  puguin sancionar no només amb un ventall estret sinó ara més 
ampli.  A grans trets el que hi ha és un enduriment pel que fa a les infraccions 
que comportin actituds violentes ja siguin en accions de joc o accions dins d’un 
recinte esportiu o exterior. 
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El Sr. Joaquim Pou (CH Bordils) demana si pot definir una mica més quan es 
refereix a l’exterior d’un recinte esportiu. 
 
La Sra. Blázquez explica que els òrgans jurisdiccionals el que sancionen és el 
que consta denunciat en una acta arbitral o alguna denúncia que pugui arribar 
d’algun agent intervinent a la competició, però han de ser actes al voltant i 
immediats del partit.  Al voltant i immediat després de la competició. 
 
 
El Sr. Pou (CH Bordils) pregunta si les tonteries que es puguin dir a les xarxes 
socials entrarien. 
 
La Sra. Blázquez respon que això no és competència dels òrgans jurisdiccionals.  
 
No havent cap més intervenció es procedeix a la votació: 
 
Vots en contra: 0 
Abstencions:  0 
Vots a favor:          79 
 
S’aprova per unanimitat la modificació/adequació del Reglament de Règim 
Disciplinari 
 
 
PROPOSTA 8.2  EQUIPARAR ENTRE L’ESTRUCTURA DE COMPETICIONS 
ALEVÍ FEMENINA I ALEVÍ MIXTA PER A LA TEMPORADA 2024/2025 
Pren la paraula la Sra. Lydia Pena i explica que totes les propostes estan 
treballades prèviament a les comissions esportives i bàsicament són per 
actualitzar, proposar, millorar i revisar les normes.  En el cas d’aquesta proposta 
és per millorar l’equiparació de les competicions, i indica que s’ha d’afegir  a 
l’enunciat que és “per a la temporada 2024/2025 “i següents”.  
 
No havent cap intervenció es procedeix a la votació: 
 
Vots en contra: 0 
Abstencions:  0 
Vots a favor:          79 
 
S’aprova per unanimitat l’equiparació entre l’estructura de competicions 
aleví femenina i aleví mixta per a la temporada 2024/2025 i següents. 
 
 
PROPOSTA 8.3:  REGULAR LES COMPETICIONS MÀSTERS MASCULINA I 
FEMENINA PER APLICAR A LA TEMPORADA 2024/2025 
 
La Sra. Pena explica breument la proposta indicant que és per regular les 
competicions màsters que cada vegada van creixent més i s’han d’adaptar.  En 
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aquest cas també a la proposta posa la temporada 2024/2025, i s’ha d’afegir com 
a esmena “a la temporada 2024/2025 i següents”. 
 
No havent cap intervenció es procedeix a la votació. 
 
Vots en contra: 0 
Abstencions:  0 
Vots a favor:          79 
 
S’aprova per unanimitat la regulació de les competicions màsters 
masculina i femenina per aplicar a la temporada 2024/2025 i següents. 
 
 
PROPOSTA 8.4.:  MODIFICAR EL 2n PARÀGRAF DE LA NORMA 54 DEL RPC 
INCORPORANT AL REGLAMENT LA DUPLICITAT DE FUNCIONS, NO 
SIMULTÀNIES DE JUGADOR-ENTRENADOR, A LES COMPETICIONS DE 
RANG MÉS BAIX DE CATEGORIES SÈNIORS I MÀSTERS MASCULINA I 
FEMENINA.  
 
la Sra. Pena explica breument la proposta i no havent cap intervenció es 
procedeix a la votació: 
 
Vots en contra:  0 
Abstencions:   0  
Vota a favor:           79 
 
S’aprova per unanimitat la modificació del 2n paràgraf de la Norma 54 del 
RPC incorporant al reglament la duplicitat de funcions, no simultànies de 
jugador-entrenador, a les competicions de rang més baix de categories 
sèniors i màsters masculina i femenina. 
  
 
PROPOSTA 8.5:   INCORPORAR NOU TEXT A LA NORMA 23 DEL RPC, TÍTOL 
IV PARTICIPACIÓ DE JUGADORS/ES I OFICIALS, CAPÍTOL 1r – 
GENERALITATS 
La Sra. Pena explica breument la proposta i no havent cap intervenció es 
procedeix a la votació: 
 
Vots en contra: 0   
Abstencions:  0 
Vots a favor:           79  
 
S’aprova per unanimitat incorporar un nou text a la Norma 23 del RPC, Títol 
IV Participació de jugadors/es i oficials, Capítol 1r - Generalitats 
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PROPOSTA 8.6.: INCORPORAR AL TÍTOL VI LA CATEGORIA 
REGLAMENTÀRIA MÀSTERS MASCULINA I FEMENINA (Norma 84 del RPC 
TÍTOL vi – CAPÍTOL 1  - COMPOSICIÓ D’EQUIPS I NORMA 91 DEL RPC 
TÍTOL VI) EL CAPÍTOL 2 – COMPOSICIÓ D’EQUIPS 
 
La Sra. Pena explica breument la proposta i indica que al text s’ha d’afegir que 
es proposa modificar les 84 i 91 i afegir les normes 84 Bis i 91Bis  
 
No havent cap cap intervenció es procedeix a la votació.  
 
Vots en contra: 0 
Abstencions :  0 
Vots a favor:          79 
 
S’aprova per unanimitat incorporar al títol VI la categoria reglamentària 
màsters masculina i femenina (Norma 84 del RPC Títol VI – Capítol 1 – 
Composició d’equips i Norma 91 del RPC Títol VI) El Capítol 2 – Composició 
d’equips, modificar les normes 84, 91, i afegir les normes 84 bis i 91 bis. 
 
 
PROPOSTA 8.7: AFEGIR UN 3r PARÀGRAF DE LA NORMA 26, TÍTOL IV 
PARTICIPACIÓ DE JUGADORS I OFICIALS – CAPÍTOL 2 – TERMINI ALTES 
FEDERATIVES JUGADORS/ES QUOTA ADDICIONAL 
La Sra. Pena explica breument la proposta i no havent cap intervenció es 
procedeix a la votació. 
 
Vots en contra: 0 
Abstencions:  0 
Vots a favor:          79 
 
S’aprova per unanimitat la modificació de la Norma 26 del RPC. 
 
 
PROPOSTA 8.8: ACTUALITZAR PARÀGRAF 13è I SUPRESSIÓ PARÀGRAF 
14è DE LA NORMA 158 DEL RPC D’AJORNAMENTS I CANVIS DE DATES 
DELS PARTITS. 
La Sra. Pena recorda que s’havia parlat fa molt de temps que qualsevol activitat 
que els infants estiguessin en qualsevol competició o activitat de l’espanyola o 
catalana, poguessin ajornar un partit de forma directa sense haver de passar pel 
comú acord.  Això encara no estava regulat.  
Per tant, s’han afegit les activitats de seleccions espanyoles i seleccions 
catalanes. Ara qualsevol activitat de seleccions catalanes i espanyoles (no 
activitats territorials), aspectes que no estaven contemplades, el club implicat 
pugui ajornar el partit.  
 
No havent cap intervenció es procedeix a la votació:  
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Vots en contra:   0 
Abstencions:    0 
Vots a favor:  79 
 
S’aprova per unanimitat la modificació de la Norma 158 del RPC. 
 
 
PROPOSTA 8.9: AFILIACIÓ DE LA FCH A LA UNIÓ D’ESPORTS DE 
CATALUNYA 
 
La Sra. Pena explica que la UFEC és molt proactiva i ha creat una entitat que és 
la Unió d’Esports de Catalunya.  L’any passat ja els van comentar aquest tema 
el qual s’ha d’aprovar per assemblea perquè és important que aquesta n’estigui 
informada.  Explica que quan els van oferir afiliar-se ja s’havia fet l‘assemblea, i 
el que han anat fent és rebre informació però no estaven adherits.   
Creuen que s’han d’adherir, perquè es treballen coses de les que és important 
estar-ne assabentats i demanem a l’assemblea autorització perquè el president, 
com a representant de la FCH, pugui estar present, i/o la persona que designi la 
presidència com a representant.  
 
No havent cap intervenció es procedeix a la votació.  
 
Vots en contra: 0 
Abstencions:  0 
Vots a favor:          79 
 
S’aprova per unanimitat l’afiliació de la FCH a la UNIÓ D’ESPORTS DE 
CATALUNYA. 
 
PROPOSTA 8.10: TAXA DE GESTIÓ PER COBRAMENT DE REMESES 
D’ASSEGURANCES I REBUTS ARBITRALS 
 
La Sra. Pena recorda que l’any passat ja van comentar el problema que tenien 
amb els cobraments i es va proposar pagar pel TPV. Es va proposar i aprovar 
que en el cas que es fessin tots els pagaments d’assegurances per TPV,  es 
donarien  2 pilotes per equip, i en el cas de seguir pagant per remeses, s’aplicarà 
la taxa d’1€ per remesa.  El volum que hi ha per cobrament, cada vegada és més 
alt, sobretot per les assegurances, i demanen s’incorpori el mateix criteri que es 
va fer l’any passat a les remeses arbitrals.  
 
Proposen que si el pagament dels arbitratges es fa per TPV, es regalin 2 pilotes 
per equip, i sinó es fa el pagament per TPV, s’aplicarà una taxa d’1€ per remesa.  
La proposta és per a aquest any i següents.  Serien 2 pilotes per equip per la 
part de mútua i 2 pilotes per equip per la part d’arbitratge.  
 
No havent cap intervenció es procedeix a la votació.  
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Vots en contra: 0 
Abstencions:  0 
Vots a favor:          79      
 
S’aprova per unanimitat per a aquesta temporada i següents que si es 
paguen tots els rebuts d’assegurances i arbitratge per TPV, es donaran 4 
pilotes per equip (2 + 2) i sinó es fa el pagament per TPV s’aplicarà una taxa 
d’1€ per cada remesa, en concepte de gestió de rebuts de remeses 
d’assegurances i rebuts arbitrals. 
 
PROPOSTA 8.11: ACLARIMENT PROPOSTA APROVADA AGO 2023 
ESTRUCTURA COMPETICIONS DE CATEGORIA SÈNIOR MASCULINA I 
FEMENINA 
 
La Sra.  Pena explica que la proposta fa referència a l’aprovació de les 
competicions que es van aprovar a l’assemblea anterior on hi havia una 
implantació de cara a la temporada 23-24 i una altra de cara a la 24-25.  A la 
proposta no quedava clar, primer que era una aplicació successiva, i segon,  que 
a la Lliga Or s’absorbissin els descensos. Això no estava ben especificat i 
generava confusió.  La proposta és que la Lliga Or, tant de nois com de noies,  
és la que absorbeix els  descensos, no la resta, i que les competicions es 
segueixin de la temporada actual i successives. 
 
 
No havent cap intervenció es procedeix a la votació.  
 
Vots en contra: 0 
Abstencions:  0 
Vots a favor:           79  
 
S’aprova per unanimitat actualitzar la proposta de l’AGO 2023 sobre 
l’estructura de les competicions de categoria sènior masculina i femenina 
 
 
PROPOSTA 8. PROPOSTES REBUDES PELS ASSEMBLEISTES I CLUBS  
 
La Sra. Pena demana que algun dels clubs que han signat la proposta que 
presenti la proposta. 
 
Pren la paraula el Sr. Tomàs Fernández Fernández (H Adrianenc) i explica que 
han parlat moltes vegades de la possibilitat de que les competicions de lliga 
catalana de base només pugui participar un equip per club.  Això ho han debatut 
moltes vegades, va haver una època en que es va aplicar,  però va ser curta.  
Sempre han estat parlant d’això per donar una mica més de possibilitats a la 
resta de clubs per poder arribar al Campionat d’Espanya, inclús els Top4 o Top6.  
Una vegada feta la proposta van intentar veure si era  bo que fos tota la 
competició o només la Fase Final del Top6, però li han arribat inputs de part de 
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la federació que ho han estudiat i que potser surt una mica de la legalitat i 
pregunta si realment es surt de la legalitat per poder modificar, o no, o retirar la 
proposta, en funció d’aquest punt. 
 
La Sra. Blázquez indica que entén el sentit, però tal i com està redactada la 
proposta no es pot aprovar.  No es poden treure a equips que han aconseguit 
uns drets esportius, després fer una limitació i retallar-ho.  Això va contra no 
només les normes de la federació, sinó també les genèriques, les de l’esport.  A 
més qualsevol proposta que sigui restrictiva i més tractant-se de categories base, 
ha d’anar amb una exposició de motius molt justificada. Partir d’una cosa i anar 
a més, és fàcil, però quan es restringeix, més essent amateurs, i menors és molt 
difícil.  
 
El Sr. Fernández explica que l’inici d’aquesta idea era fer-ho des del principi, no 
limitar però com tothom sap, hi ha clubs que tenen una fundació, col·legi o 
similars, per això no va funcionar en el seu moment, va durar 1 o 2 temporades 
només.  En la seva opinió consideren que si fan això estan limitant a molts clubs 
que poden tenir la possibilitat de tenir 2 equips, i si es fa des del principi, s’està 
privant a aquests clubs que puguin tenir aquests 2 equips també, per estar en 
igualtat amb els altres.  Perquè uns ho faran i uns altres no ho podran fer perquè 
no tenen fundació o una altra via per poder inscriure a un altre club. El que no 
volen és perjudicar, volen afavorir.  Si legalment no es pot fer, creuen que si es 
fa des del principi s’està perjudicant als clubs, perquè hi haurà uns clubs que ho 
faran perquè tenen mitjans, i els altres que tenen jugadors, però no mitjans, no 
ho faran.  
 
El Sr. Fernández proposa retirar la proposta i demana a la federació obrir un 
debat d’aquest tema perquè creu que és prou important i pot beneficiar a molts 
clubs, en el sentit que els clubs potents no s’emportarien jugadors de clubs petits 
i en tots els aspectes. També proposa estudiar aquest tema en profunditat, creu 
que la idea és molt positiva però han d’aconseguir plasmar-la.  L’altra vegada es 
va fer amb mutu acord de la federació, amb els clubs implicats i la resta de clubs, 
i es va arribar a un consens.  No sap si això seria viable tornar a plantejar-lo 
perquè creuen que és una idea que no és dolenta. 
 
Intervé el Sr. Josep Serra Ruaix (CH Gavà) comentant que no està d’acord en 
que la proposta sigui restrictiva, potser poden pensar que s’està restringint la 
participació dels clubs més grans que són els que aprofiten per tenir 2 o 3 equips,  
sinó tot el contrari, perquè s’ha d’entendre al revés, en el sentit que té la proposta.   
L’objectiu és intentar permetre a tots els clubs que són més petits, que tinguin 
més oportunitats, i aquest sentit és el que li han volgut donar a la proposta. No 
estan restringint que ningú no participi a cap de les competicions, sinó que el que 
volen és que tothom tingui igualtat d’oportunitats. Creu que potser és la manera 
amb que està redactat que potser no pot tirar endavant, però potser sí que 
estudiaran veure com es podria fer per tenir aquesta igualtat  inclusiva, i més 
llarga d’oportunitats, però no la veu mai com a restrictiva. 
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La Sra. Pena explica que un aspecte és la normativa i drets esportius que no es 
poden tocar, no es poden retirar uns drets del Top6, la segona que diu el Sr. 
Fernàndez és començar des del principi. S’ha de tenir present que la RFEBM  
deixa participar 2 equips.  S’ha de ser conscients d’aquesta situació que és molt 
problemàtica pels clubs petits, perquè estan desapareixent clubs, i això passa 
perquè els clubs del voltant s’emporten la gent.  La federació no pot fer res en 
això, és un problema que han de tractar els clubs. 
 
El Sr. Fernández demana que la federació agafi el compromís de seure amb tots 
els clubs i amb els clubs més afectats per aquesta polèmica per tractar i arribar 
a un acord.  Comentava que hi ha jugadors que se’n van, si es pot oferir tenir 2 
equips que juguen a lliga catalana,  es té l’oportunitat d’emportar-se molts 
jugadors. Si només hi ha un equip, s’està intentant reconduir aquest tema que 
comentava ara que clubs s’emportin jugadors.   
 
El Sr. Fernández demana implicar a la federació en aquesta problemàtica, 
perquè ara ho han fet molt des dels clubs que parlen i discuteixen. Sinó tenen 
raó, no tenen raó però és un sentiment de molts clubs, està parlant d’un número 
de clubs important que donen suport a aquest tema, amb un número d’equips 
important, i demana seure i parlar-ne i poder arribar a un acord i fins i tot parlar 
amb la RFEBM perquè també pugui tenir en compte això, tot i que potser la 
problemàtica és diferent a altres autonomies, potser aquí és molt més que no 
pas a unes altres. 
 
La Sra. Pena recorda que els clubs són sobirans i poden proposar el que 
considerin necessari. 
 
El Sr. Fernández indica que si es treballa es poden aconseguir les coses, sinó 
es treballa no. 
 
El Sr. Fort agraeix la intervenció de tots els que han intervingut i des de la 
federació es recull la proposta per treballar-la a les comissions, poder articular-
ho bé i recollir el sentiment general estant ben apuntalat.  
 
Es retira la proposta núm. 1 presentada pels clubs amb el compromís de la 
federació d’estudiar-la en una comissió esportiva.  
 
 
PROPOSTA 2 PRESENTADA PELS CLUBS 
 
El Sr. Fernández (H Adrianenc) explica que la proposta és mantenir les places 
dels millors, continuar com s’està fent fins ara, com s’havia manifestat que la idea 
era minar aquest dret “esportiu” que donaven mantenir la inscripció a lliga 
catalana, el que diuen es queda tal qual.  Si la proposta diu o vol dir això, que es 
manté tal i com estava.   
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El Sr. Fernández confirma la retirada de la proposta amb el compromís de que 
la federació catalana de crear aquesta taula o fòrum per poder estudiar el tema. 
 
 
Es retira la proposta 2 presentada pels clubs amb el compromís de la FCH 
de crear una taula per treballar en evitar la fuga de jugadores i jugadors 
entre un equip i un altre. 
 
 
PROPOSTA 6.- Quotes i taxes federatives 
 
La Sra. Pena recorda que la federació des de l’entrada de la junta directiva 
actual, no ha fet modificacions relatives a les taxes, en aquesta ocasió el que 
han fet, és adaptar la documentació a la Lliga or i la Lliga argent i no han modificat 
les taxes. 
 
L’única cosa que han modificat són la taxa d’expedició de certificat, ja que estan 
demanant molts certificat per demanar un títol, i això no afecta als clubs, fins ara 
s’estaven cobrant 4€ i ara es passa a 10€. 
 
La taxa de baixes ja no s’estaven cobrant, per la qual cosa es treuen quadre.  I 
l’altra taxa que s’ha modificat és la de desestimació de recurs, que era 25,10€ 
que no cobreix el cost de la persona que ho està fent, ara s’ha doblat i passa a 
50,20€. 
 
La Sra. Pena indica que es podem aprovar les modificacions en conjunt o 
individualment, s’acorda aprovar totes les taxes conjuntament per a la temporada 
2024/2025  
 
No havent més intervenció es procedeix a la votació.  
 
Vots en contra: 3 
Abstencions:  3 
Vots a favor:          73 
 
 
S’aproven per majoria les quotes i taxes federatives per a la temporada 
2024-2025. 
 
 
El Sr. Fernández (H Adrianenc) intervé comentant que ha comès un error en la 
retirada de la 2a proposta de clubs.  En aquesta proposta hi havia dues posicions, 
ha parlat de la primera, no pas de la segona.  La segona volia dir que dels 6 
equips que tenen dret per continuar a la lliga catalana, si algú vol renunciar 
perquè no té nivell o el que sigui, i juga la lliga normal des del principi, que fos 
possible i no tingués cap problema.  S’ha confós, faltava la segona part de la 
proposta.  Si per exemple un equip cadet ha tingut una temporada molt bona i 
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s’ha classificat dins dels 6 primers per a l’any següent és un desastre perquè han 
pujat tots a juvenils i no té nivell, que el club pugui renunciar a aquest dret de 
formar part dels 6 primers, però  pugui seguir amb la classificació de lliga i no 
hagi de començar de 0. 
 
La Sra. Pena comenta que la proposta va en aquest sentit, el club que renuncia 
dels 6 primers, de la lliga elit,  pugui seguir amb la classificació de lliga i no hagi 
de començar de 0.   La renúncia i que te’n vagis allà on sigui, això ja existeix, 
entén que la proposta és no perdre el rànquing.  Tal i com està, si es renuncia 
perden tots els drets. 
 
Després de diverses intervencions es proposa posar a votació de nou la proposta 
núm. 2 dels clubs especificant que els clubs que ho desitgin podran renunciar i 
participar a la fase inicial ocupant el lloc de qui ocupi la seva plaça, seria una 
permuta entre l’equip que renuncia i l’equip que agafa la plaça. 
 
No havent més intervencions es procedeix a fer la votació de la proposta 2 
presentades pels clubs 
 
Vots en contra: 0 
Abstencions:    6 
Aprovats:        73 
 
S’aprova per majoria la proposta núm. 2 presentada pels clubs afegint “i en 
el lloc que deixa el que assoleixi el seu lloc”. 
 
 
PROPOSTA 7.- QUOTES I TAXES ARBITRALS  
 
La Sra. Pena  recorda que l’any passat varen pujar algunes categories 
d’arbitratge femení, sobretot, per equiparar els masculins i els femenins. La 
previsió era anar equiparant algunes categories aquesta temporada. Degut a la 
reestructuració de les categories i l’increment que això ja suposa pels clubs, així 
com l’increment que pot haver de la mútua, des de la Junta Directiva  s’ha decidit 
no incrementar cap taxa, només adequar-la a la competició actual. 
 
No havent cap intervenció es procedeix a l’aprovació: 
 
 
Vots en contra: 0 
Abstencions:  0 
Vots a favor:          79 
 
S’aprova per unanimitat les quotes i taxes federatives per a la temporada 
2024/2025. 
 
 



  

  

20 

 
 
 
PROPOSTA 7.5 
 
La Sra. Pena explica que les quotes de platja per a l’edició 2025 sí que s’han 
modificat  les quotes d’inscripció per torneig i les quotes d’inscripció de la 
federació. 
 
No havent cap intervenció al respecte el procedeix a la votació: 
 
Vots en contra: 0 
Abstencions:  3 
Vots a favor:          76 
 
 
S’aproven per majoria les tarifes i taxes d’handbol platja edició 2025. 
 
La Sra. Pena aclareix que la lliga or i plata tenen totes les condicions de la Lliga 
Catalana Sènior Femenina, és a dir, pujar vídeos, quotes, arbitratges, normativa, 
tot s’aplica de la mateixa manera. Per tant, els entrenadors i entrenadores que 
estiguin a lliga plata necessiten la mateixa titulació que els de Lliga catalana Or, 
tot exactament igual que la lliga anterior. 
 
CALENDARI COBRAMENTS 
 
La Sra. Pena explica que aquest punt és a títol informatiu, han deixat exactament 
el mateix que hi havia l’any passat, amb l’agreujant per ells com a federació, cada 
vegada tenen més problemes per fer els cobraments perquè els hi endarrereixen 
més, o moltes vegades els queda retinguda una remesa que han fet 15 dies i no 
arriba al moment que toca.   
 
Els han preguntat si es pot fer el pagament per TPV, confirma que es pot pagar 
tot el que els clubs vulguin per TPV.  Hi ha algun club que ha dit que ha demanat 
que no li reparteixin tantes vegades les quotes d’assegurances, en aquest cas 
tenen l’opció de fer el pagament per TPV. Sobretot, qualsevol aspecte a nivell de 
cobraments que surti del quadre especificat, notifiqueu-ho a la federació, per no 
doblar cobraments.  La federació està a la disposició dels clubs per a qualsevol 
dubte.   
 
El Sr. Fort. comenta que varis clubs s‘han adreçat a ell per l’interès de participar 
a les comissions de treball, i recorda que la convocatòria per participar a les 
comissions s’envia a tothom, cal revisar bé el correu del club perquè s’envia la 
informació a tots els clubs, si algun club té aquesta inquietud, es pot apuntar a la 
comissió que l’interessi, tothom hi pot participar, està obert a tothom. 
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La Sra. Pena afegeix que sobretot s’ha de confirmar l’assistència a les 
comissions perquè la federació té un aforament màxim de 50 persones.  
 
 
 
9.-  EXAMEN I APROVACIÓ, SI S‘ESCAU DEL PRESSUPOST PER A 
L’EXERCICI ECONÒMIC 2024 (Punt 9 Annex 1) 
 
Pren la paraula la Sra. Lina Ballesteros que explica que és important entendre el 
punt de partida de l’any passat. Tenir en compte la liquidació del pressupost i el 
calendari de cobraments,  és important entendre que la federació ha anat 
creixent, i les despeses ordinàries també han anat creixent  en la mateixa 
mesura.  Pel que fa a les despeses al tancament,  hi havia un total de 
2.247.246,44€. per part de la federació, sempre amb el principi de prudència, 
s’ha previst una pujada de la despesa fins a 2.77.256,61€ tenint en compte que 
gran part de la diferència és la mútua.  Pel que fa els ingressos l’any passat hi 
havia 2.297.306,29€  i ara es fa una previsió de 2.795.453,39€.   Sempre 
mantenint el principi de prudència i tenint en compte el funcionament del dia a 
dia de la federació.  A nivell  més detallat, les partides que cal explicar perquè 
han patit canvis  significatius és la partida de la quota de mútua del Comitè Català 
d’Àrbitres que s’ha unificat amb el que és la  quota mútua de llicències perquè 
en el fons la naturalesa del compte és la mateixa. No tenia sentit tenir duplicades 
els comptes a nivell de presentació, i això passa també amb la formació. Això no 
vol dir que hagi desaparegut sinó que està tot ficat a la mateixa partida. 
 
Pel que fa als ingressos al 2024 s’han tingut en compte les subvencions del 
CESA. Això també té una petita partida a la subvenció del Consell Català de 
l’Esport,  també s’ha aplicat un increment a promoció, perquè consideren que la 
Federació ha de créixer en comunicació. Estan fent una inversió i han estat 
coherents en aquesta línia d’actuació.  A nivell de despeses el que cal destacar 
és el tema de les mútues que puja i el lloguer; els 2 primer anys estaven en obres 
i tenien un descompte i a partir d’aquest tercer any es paga una mica més i la 
partida puja. 
 
La partida de la Festa està reduïda perquè l’any passat van tenir dues festes; 
una al febrer i l’altra al novembre, per això l’import és menor.  A nivell intern 
segueixen en la mateixa línia, l’apartat de salaris està adequat a les necessitats 
de la federació, tenint en compte que no saben com tancarà l’IPC si s’haurà 
d’ajustar per conveni. Han fet la previsió corresponent a la partida de sous.  Pel 
que fa a despeses financeres, es correspon a la refacturació de les despeses 
que els arriben del banc.  Insisteix en que sobretot si tenen problemes de 
tresoreria els avisin per evitar aquests moviments de tresoreria. 
 
El resultat de l’exercici és de 18.000€ i l’apliquen al pla de viabilitat. Aquí és 
important dir que només queda una part residual del concurs al 2024.  Com ja 
saben, acaba ara al 2023. Hi ha un altre aspecte important relatiu a la taxa de 
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viabilitat, la taxa està a les quotes però no s’ha cobrat, i no es cobrarà. En total 
queda una liquidació total de 11.950€  
 
El Sr. David Perales (UE Sarrià) demana un aclariment sobre el tema 
d’arrendaments de 46.900€. 
 
La Sra. Ballesteros explica que aquí s’inclou el lloguer de l’oficina, tots els 
arrendaments que fan d’Avis, arrendaments d’impressores i també l’arrendament 
de les càmeres de streaming, que per això puja tant. Si volen les partides 
desglossades també es podem enviar sense problema, i a la comissió 
econòmica també s’expliquen totes les partides desglossades. 
 
La Sra. Pena comenta que les càmeres de streaming del CESA eren 
aproximadament 28.000€, segurament per això les diferències.  Aquí hi ha 
partides que són diferents si es compara el 2023 i 2024.  Hi ha més coses de la 
part de comunicació, de transport d’autobusos, hotels, personal, hi ha 
comunicació, streaming, arrendaments.  Cal pensar que aquí hi ha els 100.000€ 
de despeses del CESA. El CESA a nivell de despesa s’està compensant amb 
uns 40.000€ del Consell Català de l’Esport, els 100.000€ del Consejo Superior 
de Deportes (CSD) i uns 30.000 de la Diputació de Girona.   Una part dels 
ingressos que tenen de subvencions ha anat a despesa ordinària. Són uns 
170.000€ que s’han incrementat amb partides i aquí és on es veu la diferència 
 
No havent cap més intervenció es procedeix a la votació. 
 
Vots en contra: 0 
Abstencions:  0 
Vots a favor:          79 
 
S’aprova per unanimitat el Pressupost per a l’exercici econòmic 2024. 
 
 
10.-  EXAMEN I APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DEL CALENDARI ESPORTIU 
2024/2025 (Punt 10 Annex 1) 
 
La Sra. Pena  explica que s’ha posat data d’inici i data final de les competicions, 
seguint amb el que es va treballar a la comissió esportiva, i l’únic que es podria 
modificar és si hi hagués alguna modificació a la normativa de la RFEMB. 
 
No havent cap intervenció es procedeix a la votació 
 
Vots en contra: 0 
Vots en blanc:  0 
Vots a favor:         79  
 
S’aprova per unanimitat el Calendari Esportiu 2024-2025. 
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11.-  EXAMEN I APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DEL PLA D’ACTUACIÓ 2024/2025 
(Punt 11 Annex 1 i Annex 3) 
El Sr. Fort explica que seguint amb l’esforç que estan fent amb la promoció de 
llicències femenines, intenten trobar noves fórmules i mesures per pujar la 
presència de noies en l’handbol català.  En aquest sentit valoren positivament 
l’esforç fet fins ara però volen donar-hi una volta més.  Han arribat a un 35% de 
llicències i s’ha de donar un impuls més, tot i que el treball fet fins ara ha estat 
molt bo.  
 
Explica que aquest any per primera vegada l’staff que dirigirà les seleccions 
catalanes es composa en 50% nois i un 50% noies,  és una altra fita assolida. 
Ha estat un treball intens.  Això els porta a reflexionar que han de seguir treballant 
el dia a dia des dels clubs i des de la federació per encoratjar a que les noies 
apuntin i  tirin cap a dalt, amb total convicció. 
 
En relació al patrocini estan amb els mateixos sponsors però amb ganes de fer 
més coses i tenir més visibilitat, fer més activitats de promoció. Per tant, un dels 
eixos importants és que es proposen incrementar i tenir nous ingressos per 
patrocini.  Pel que fa a la imatge segueixen en aquest posicionament que ja han 
comentat, intenten fer-ho molt consistent en qualsevol format, ja sigui en un 
esdeveniment de la Supercopa o Festa de l’Handbol, o una publicació de les 
xarxes socials, s’haurà de fer un pas més en el tema de la imatge. 
   
En el tema de lesions han de fer treball en accions conjuntes per reduir el nombre 
de lesions, sobretot en categories inferiors. Cada vegada és més complicat seure 
davant una possible mútua esportiva per a l’handbol, són negociacions difícils 
amb les xifres del nostre esport. Si algú té alguna opció estan oberts a millors 
opcions, però porten molts temps a sobre i és molt complicat. En la prevenció de 
lesions, hauran de treballar noves idees, noves formacions, cursos, 
comunicacions, conscienciació general de que s’estan patint massa lesions en 
edats molt primerenques i això s’ ha intentar evitar.   
 
Pel que fa a nivell tècnic fa èmfasi en les activitats territorials, estan incidint no 
només en jugadors i jugadores alevins de 2n any i infantils de primer any.  
Pensen que és molt important implicar als entrenadors, donar-los eines perquè 
estiguin més ben formats.  Han d’acompanyar als tècnics, no donar per fet que 
tenen un bagatge i unes capacitats pedagògiques; se’ls ha d’acompanyar, no 
només a nivell tècnic, sinó també a nivell de gestió de grup. 
 
Un altre punt que destaca és fer convenis amb clubs i ajuntaments per trobar 
sinergies i noves oportunitats, ja siguin temes de formació 360, o aquells 
convenis que els permeti donar un pas endavant en temes clau on guanyin totes 
les parts implicades.   Ampliar la formació dels tècnics, arrel de l’esforç fet els 
últims anys, ja tenen un nombre de tècnics amb titulació, però això no s’acaba 
aquí,  han d’aconseguir que sigui una formació més continuada.  Tenen la sort 
que a Catalunya hi ha excel·lents tècnics, referents a nivell mundial, i s’han de 
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compartir bones pràctiques i fer arribar aquesta experiència  als entrenadors 
base, ampliar els seus coneixements, adaptant els requisits i exigències als 
jugadors i jugadores que estan portant. 
 
Pel que fa al Comitè d’Àrbitres ampliar la formació contínua, i seguir en la feina 
d’acompanyar a l’àrbitre, de fer-li seguiment, ja sigui presencialment o per 
videoconferència, tota aquesta feina, cal potenciar-la.  Als àrbitres els han 
d’ajudar a que tinguin les eines per poder millorar. 
 
En relació a l’àrea de comunicació, el Sr. Fort en relació a l’streaming comenta 
que seria positiu i útil per a totes les parts que cada vegada es disposessin de 
més càmeres.  A nivell intern de clubs això ajudaria a tenir un millor  seguiment 
dels equips, i a nivell de federació ajudaria també a nivell arbitral, i a efectes de 
poder actuar davant d’alguna situació problemàtica que  s’ha d’estudiar per 
vídeo, un tema que vagi a competició o apel·lació, tot el que sigui treballar perquè 
cada vegada es tinguin més facilitats per tenir streamings és el camí que creuen 
que s’ha de seguir. 
 
El Sr. Fort afegeix que cal seguir incrementant esforços a les xarxes socials per 
tenir més seguidors i visibilitat, crear contingut, fer que tingui més abast.  
Segueixen mantenint fil directe amb TV3, La Xarxa de televisions locals i totes 
les opcions que hi hagi per estar més visible, ho faran.  Si sumem totes aquestes 
mesures haurien d’arribar a un futur a llarg termini al que és una OTT de 
l’handbol.  Aquesta és la visió que tenen a llarg termini on es podrien plantejar 
l’opció de monetitzar a 2 anys de termini, han pensat on volen anar i creuen que 
quest tema de la OTT l’han de seguir molt a la vora i seria molt important, però 
han de seguir totes aquestes passes intermèdies. 
 
Destaca un tema que és el de la violència excessiva que patim, s’ha d’aprofitar 
per posar el focus des de totes les perspectives, des de tots els angles per incidir 
en aquest tema i millorar-lo, millorar l’excessiva violència física i verbal que hi ha 
avui en dia als pavellons. És molt lamentable que des del minut 1 minut hi hagi 
entrenadors protestant des de la banda i dient de tot a l’àrbitre o àrbitre, o pares  
insultant a jugadores o jugadors.  Això no es pot permetre, els jugadors i 
jugadores estant prenent decisions al camp constantment i s’equivocaran, com 
s’equivocarà l’àrbitre i com ens equivocarem tots.  I així s’ha d’entendre.  S’ha 
d’obrir el fous i centrar-se en veure quines mesures es poden prendre per tallar 
aquesta dinàmica que malauradament s’està detectant als nostres pavellons. 
 
En relació a la protecció dels infants, han engegat un programa en col·laboració 
amb els mossos d’esquadra d’assetjament als infants, no sap si ja han començat 
a contactar amb alguns clubs per treballar el tema de la prevenció de violència.  
Expressa que no renunciaran a tocar totes les portes, a estar a tots els fòrums i 
fer tot el que sigui necessari  per estar preparats per evitar i lluitar contra 
qualsevol tipus de violència.  I això també implica que a la formació de tècnics, 
s’han d’incloure aquests tipus de problemes als cursos quan s’està formant als 
entrenadors i entrenadores, s’ha d’enfocar de manera holística. 
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La Sra. Pena intervé explicant que no han pogut dur el tema de quotes de mútua. 
Informo que s’han quedat sense mútua.  La mútua de l’any passat, que portava 
ja dos anys perdent molts diners,  AXA els ha comunicat que no continua. Cal 
tenir present que el canvi de competició que han fet a l’inici de temporada, s’ha 
notat, però no estat suficient.   Hi ha hagut una evolució en algunes categories 
que s’ha notat una millora, però segueix sent un esport molt lesiu, contrastant 
amb bàsquet inclús amb futbol,  en handbol hi ha el doble de lesionats greus, 
que en altres esports.  Sembla que ja tenen companyia, però tenen UNA 
companyia seriosa i una segona que els més antics recordaran -ASISA- que en 
el seu moment va generar molts problemes de funcionament. 
 
Explica que estan treballant per acabar-ho de tancar, però de base cal comptar 
amb un 30% - 35% de pujada, segurament es podran quedar amb algun punt 
menys, en algunes categories com són els sèniors, però cal pensar que en 
juvenil, cadet i infantil en aquests moment el que estan pagant és la meitat del 
cost de la mútua.  Informa que ha pujat un 30% el cost sanitari d’operacions, i si 
es calculen les operacions que tenen a cada club amb una mitjana de 8.000€ i 
el que han pagat de mútua, hi ha molt pocs clubs que se’n salvin d’aquesta quota. 
 
Indica que estan mirant també de buscar una pòlissa de salut econòmica perquè 
sigui assumible a nivell personal.  Ara s’ha aconseguit aquesta companyia  per 
a dos  anys i estan treballant els preus que els acabarem d’arrodonir.  Si volen 
fer previsió de pressupost cal anar a un 30-35%  i així segur que no tindran un 
problema de pressupost.  Confirma que es seguirà amb Itegra, creu que del 
servei que han donat, tothom n’està molt content, però adverteix que és l’última 
companyia que tenen, no tenen cap altra companyia.  Si s’ha d’anar a fora, que 
ja ho han estat mirant, hauria de ser una pòlissa, semblant a una de salut i no  
una companyia d’assegurança esportiva, estarien anant a un mínim de 40€ al 
mes.  Estan parlant de 400€/450€ els sèniors i 200€/250€ els juvenils, cadets i 
infantils.  És important preveure el tema de les operacions, aquesta temporada 
que ve la salvaran perquè tenen contracte de dos anys, sinó estan al 80-85-90%. 
A partir del 90% creu que hi ha un increment del 10%.  És important entendre 
que si es segueix com aquest any, que estan al 130, hi ha una clàusula que diu 
que el contracte es finalitza.  El problema no és el preu, el problema és que es 
queden sense companyia, perquè ningú els vol agafar amb aquests preus.  Ara 
se’n van quasi a 1.800.000€, amb aquesta companyia, estaven a 1.500.000€.  
 
El Sr. Albert Barrera (H Sant Quirze) pregunta si la quantitat global es repercuteix 
segons la categoria, si aquest percentatge el fan ells o ve marcat per la mútua. 
És a dir, si per exemple del 1.5000.000€  per compensar fan tant pel sènior, tant 
pel juvenil, o això ve marcat per la mútua. 
 
La Sra. Pena respon que ara com estaven han preferint que sigui pels preus que 
tenien i no per un global, perquè si ho fan per un global els sèniors que és on hi 
ha més gent pujarien molt més. Imagineu-vos si amb juvenils que hi ha mil i pocs, 
si es puja un 15% aquí l’increment que té és mínim, però si els alevins que es 
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cobra vint i pico i es posa un 20% estan parlant de 4€.   4€ per assumir un 
percentatge d’un volum més gran, no arriben. Sèniors puja molt perquè té un 
preu molt alt per cobrir-ho, però juvenil, cadet i infantil és preocupant perquè 
tenen un preu molt baix, alevins i benjamins arriben a compensar una mica la 
resta. Però juvenil s’hauria d’aprovar al preu del sènior perquè estan més o 
menys en els mateixos indicadors, i cadets s’està al que estava abans el juvenil. 
Cal pensar que ara són imports de 30-40€, i amb 60€ no es cobreix una visita.  
S’ha de ser conscients que el que s’està pagant a les categories de base és molt 
poc.  Juvenil, cadet i infantil s’emporten un gruix important de la mútua, amb 
número, no amb la quota que paguen.  
 
Ara de moment ja tenen companyia, estaven molt preocupats quan els van dir 
que els deixaven, i porten dels del novembre treballant perquè ja ho anàvem 
veient.  
 
Pren la paraula el Sr. Salvador Gomis (OAR Gràcia Sabadell)  i pregunta per 
curiositat si aquestes dades s’han comparat amb altres autonomies, si tenen el 
mateix problema.  I si  no es podria buscar una solució a mode de grans números 
amb l’espanyola, buscar una solució més global. 
 
La Sra. Pena respon que no és possible, bàsicament perquè depèn de les 
diferents autonomies, els centres de proximitat, el cost sanitari,...cadascuna té 
una idiosincràsia particular a més cal pensar que a Catalunya, per la dispersió 
que tenim, no posem limitació de centres. 
 
El Sr. Gomis pregunta en relació a la sinistralitat. 
 
La Sra. Pena respon que en sinistralitat estan iguals, el problema de la 
sinistralitat és un problema global de l’handbol.  Arrel d’una consulta que els van 
dir que el bàsquet pagaven la meitat, ho vam mirar i comparant amb d’altres 
autonomies que tenien handbol i basquet, en tots els casos el basquet paga la 
meitat que l’handbol, tenen la meitat d’intervencions quirúrgiques.  El que 
sanciona molt a l’handbol són les operacions.  Si estan pagant 1.500.000 cal 
pensar que el cost sanitari d’intervencions quirúrgiques és de 1.200.000. El 
problema és que els sèniors es lesionen, d’acord, els juvenils també, però quants 
clubs dels presents tenen algun infantil o cadet amb creuats?   
El preu dels infantils i cadets estaven bé quan no hi havia lesions, però ara és 
molt greu. 
 
 
No havent  cap intervenció es procedeix a la votació:  
 
Vots en contra: 0 
Vots en blanc:  0 
Vots a favor:          79 
 
S’aprova per unanimitat el Pla d’Actuació 2024-2025. 
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13.- TORN OBERT DE PARAULES 
 
El Sr. Gomis (OAR Gràcia)  proposa a la federació la possibilitat d’incorporar la 
categoria júnior una altra vegada a les competicions.  Creu que és un tema molt 
personal del seu club, però contrastat amb un altre club també li havia semblat 
interessant i el volia posar sobre la taula per estudiar-ho. Potser no tan sols a 
nivell català sinó també traslladar-ho a la RFEBM perquè tingués un al·licient 
especial el fet de poder optar a un Campionat d’Espanya. 
 
La Sra. Pena respon que recullen la proposta i  si surten com a junta directiva en 
el proper procés electoral es tractarà en una comissió esportiva. 
 
El Sr. Barrera (H Sant Quirze) comenta en relació als cursos pels tècnics, que 
s’ha trobat amb varis tècnics que com treballen, no són tan joves, a la part 
presencial sobretot del territorial, després no poden anar-hi perquè és en horari 
laboral.  I pregunta si hi hauria alguna manera, per a la gent que treballi,  fer-ho 
durant vacances o mitjançant treballs, pràctiques o alguna manera perquè 
aquesta gent es pogués treure el títol. 
 
El Sr. José M. del Rosal comenta que és veritat que és molt complicat. Perquè 
els cursos siguin homologables per la RFEBM i la nova llei de formació són 
moltes hores, és molt difícil de concentrar,  i és obligatori que siguin presencials.  
La RFEBM obliga a fer un munt d’hores presencials.  Ja estan fent un format 
amb una part important online que estan al límit del que els permet la RFEBM, i 
estan intentant fer les coses el més flexible possible,  però és molt complicat 
perquè són moltes hores de formació presencial obligatòria. 
 
El Sr. Fort recorda que durant la pandèmia, des de la FCH es va fer un esforç 
importantíssim per tirar endavant la formació online.  Van ser els que van derruir 
la barrera que d’alguna manera tenien, la reticència que tenia la RFEBM per fer 
cursos  online.  Durant la pandèmia van ser 100% online.  Perquè es facin a la 
idea, quan van donar sortida a aquesta formació online, els presidents d’altres 
territorials el trucaven i preguntaven si farien el curs en català o en castellà, 
perquè tenien por que si els feien en castellà arrambéssim amb tots els alumnes.  
Hi estan molt a sobre, i intenten buscar les fórmules per intentar facilitar-ho al 
màxim però hi ha uns límits que no hi podem fer res; si hi hagués alguna 
possibilitat de trobar horaris més favorables ho faran. 
 
El Sr. Barrera (H Sant Quirze) proposa fer-ho en cap de setmana o en horari 
nocturn. 
 
El Sr. Tomàs Fernández (H Adrianenc) en relació al que ha dit el Sr. Salvador 
Gomis, recorda que ja es va fer un Campionat d’Espanya de Júniors, i va ser un 
èxit, va ser molt bo,  la pega que va tenir és que la final la van fer 4 equips 
catalans, l’espanyola es va emprenyar i ho van eliminar. 
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Comenta que estan representant a l’assemblea només un 29% de l’handbol 
català, i prenent decisions per al 100% de l’handbol català. Creu que això no està 
bé i no sap què s’hauria de fer perquè hi hagi una representació més elevada a 
l’assemblea, que és l’acte més important que té una federació per decidir el seu 
futur immediat i futur de futur.  
 
L’altre tema que vol comentar és que mirant la trajectòria de la federació, aquesta 
junta ja porta 2 mandats, porten 8 anys, i veient d’on venen i on estan, s’ha fet 
una evolució bastant important.  S’ha treballat molt sobretot en el tema econòmic.  
 
Quan la Sra. Pena ha dit abans que aquest any ja s’ha pagat la part que tocava 
del concurs, això vol dir que s’ha alliberat una part important dels deutes de la 
federació, però els números que presenten són números que van donant en  
positiu.  I per una altra banda, ell és observador i ha comentat amb companys 
d’altres clubs que  hi ha una dedicació molt gran per part dels directius.  Hi ha 
directius que treballen més i hi ha directius que treballen menys, com a tot arreu.  
Ell ha assistit a moltes reunions i veu a les xarxes socials i als mitjans de 
comunicació, la tasca que s’està fent, tant de representació com de gestió.  La 
Sra. Pena explicava ara el tema de la mútua i tots saben el que representa 
negociar aquestes coses i les hores que estan dedicant.  A ell el  preocupa que 
es cansin i, no sap si hi haurà un altre mandat o no, i  que deixin la federació, 
perquè veu que hi dediquen moltes hores.  No hi ha gerent, no hi ha president 
executiu, si es va al CESA i es veu com funciona, o si es va a la Supercopa i el 
grau de treball que s’ha fet, és molt preocupant perquè es treballa i no hi ha res 
a darrera.  Creu que s’haurien de plantejar, perquè l’assemblea és la que mana, 
i si es presenta un tema i s’aprova, s’aprova.  Creu que s’haurien de plantejar la 
inversió d’hores que estan fent. Si és possible continuar com fins ara, molt bé,  
però si es veu que no es pot fer, si es tornen a presentar i tornen a sortir elegits, 
s’hauria de muntar, no sap ni com, ni quan, ni què, que es sentissin  satisfets 
amb la feina que fan, que tinguin la seva compensació.  Perquè l’altruisme té un 
límit, no dura sempre, quan diu prou, s’ha acabat.  No sap si ha dit una barbaritat 
o no, però és un plantejament que ha parlat amb gent i té la seva lògica, no sap 
què n’opina l’assemblea.  És una reflexió que hi ha temps per parlar-ne. 
 
El Sr. Fort indica que és un fet que porten dos mandats sense retribucions.  Per 
una banda ells es vam comprometre davant la situació concursal de la federació, 
van dir que no cobrarien, com així ha estat.  És veritat que s’ha fet una gestió 
molt austera, molt prudent, cal pensar que no poden demanar pòlisses de crèdit.   
També és veritat que treballadors, àrbitres i proveïdors han cobrat al dia, i s’ha 
complert puntualment amb el concurs de creditors.  Agraeix als seus companys 
perquè s’ha fet un esforç el que considera clau és que independentment de com 
s‘organitzin, que les coses surtin, i com s’organitzin és un tema secundari.  
Insisteix en que no s’ha deixat d’anar a cap lloc perquè no cobréssim.  Han estat 
allà on havien d’estar.  Parlava per exemple de la figura  de gerència, hi ha una 
persona asseguda en aquesta taula que està fent la funció de gerent.  Tots saben 
la feina i les hores que fa la Lydia, no només per les hores de feina, sinó també 
per la responsabilitat. Agraeix el comentari i el pren com a positiu i proposaria 
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demanar marge a  aquesta assemblea per poder portar, si aquesta junta que 
encapça surt escollida, poder presentar a la comissió econòmica una proposta i 
fer-ho de manera transparent i explicar-ho, sobre una possible remuneració per 
a les persones, d’aquelles posicions clau que tenen més dedicació i més 
responsabilitat.  Demana llum verda per portar a la comissió econòmica una 
proposta de remuneració per a la junta directiva si surten escollits.  No veu que 
puguin anar més enllà d’això que demanar als assembleistes per poder fer això.  
No sap si això s’ha de votar o no.  Però ell no faria cap més pas endavant perquè 
a continuació tenen una assemblea general extraordinària.  
 
Intervé el Sr. Jordi Florenza (CH Martorell) comentant que creu com diu En 
Tomàs i En Jaume que  el millor seria treballar-ho en una comissió econòmica i 
enfocar-ho cap aquí.  Creu que les hores invertides hi són, ell a Martorell com a 
part implicada aquests últims dos anys a la Festa de l’handbol i la Supercopa ho 
ha vist personalment, i creu com diu En Tomàs que la feina altruista té un fi i creu 
que treballar-ho en una comissió econòmica seria el millor.   
 
No havent cap intervenció i sense més assumptes per tractar, s’aixeca la sessió 
quan són les : hores del dia de l’encapçalament.  12:16 h 
 
 
 
 
 
 
Gabriel Teodoro Lara    Jaume Fort Mauri 
Secretari FCH     President 
 
 
 
 
 
 
 
Jordi Florenza Virgili    Albert Barrera Blas 
CH Martorell      CH Sant Quirze 
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